
Verksamhetsberättelse kalenderåret 2016 

 
Styrelsen för Örnsköldsviksortens Ryttarklubb avger härmed 
följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2016. 
 
Fakta om året som gått  
Medlemmar 
Antalet medlemmar vid årets slut är ca 520 st 
Medlemsavgifterna har under året varit. 
Junior  200:- 
Senior 250:- 
Familj 425:- 
 
Styrelsen under året 
Ordförande Roger Olofsson 
Ledamöter Bitte Kyrk-Hedqvist 
 Carina Ödmark  
 Victoria Asplund  
 Johan Hellström 
 Ulf Westberg 
 Ulrika Sedin 
 Hans Norling 
 Pernilla Larsson 
Ledamot T-sek. Heléne Gimbergsson Anundsson 
Ledamot U-sek. Julia Westlund och Hanna Holström Öberg
  
Adjungerad Camilla Granberg  
  
Valberedning Katrin Bylund 
 Julia Lundberg 
 Sofia Ender-Söderlind 
  
Revisorer Carina Norberg-Lundberg  
 Lena Nyberg  
 
Antal protokollförda möten 
Föreningsstyrelsen har hållit 9 protokollförda sammanträden under 
verksamhetsåret, protokoll finns att läsa på hemsidan.  
 
 

Verksamhetsberättelse 2016 
T-sek Örnsköldsviksortens Ryttarklubb 

 
T-seks styrelse under 2016: 
Ordförande: Annica Johnsson 
Sekreterare: Sara Ebbeståhl 
Ekonomi: Anette Johansson 
Ekonomi/media: Stella Wannberg 
Ledamot: Julia Lundberg 
Ledamot: Margareta Häggkvist 
Ledamot: Heléne Gimbergsson Anundsson 
Ledamöter som avgått under året: Annie Jacobsson, Cecilia Nordin 
 
MÖTEN 



Styrelsen har under 2016 haft 9 protokollförda styrelsemöten. 
 
MEDLEMMAR: 
Tävlingssektionen har under 2016 haft 68 medlemmar. 
 
LICENSIERADE RYTTARE 
Antal för ÖOR licensierade tävlingsryttare: 
Barn  5 st 
13-18  16 st 
Senior  29 st 
Lektionsryttare senior 1 st 
Endagslicenser 22 st 
Endagslicens lektion 4 
 
ARRANGERADE TÄVLINGAR: 
4 klubbdressyr 
3 klubbhoppning 
2 klubbtävling dressyr/hopp i samarbete med Näske Ryttarsällskap i Näske 
1 klubbtävling WE 
3 lokal/regional dressyr häst(en med Ramsele som medarrangör) 
1 lokal/regional hoppning häst 
1 lokal/nationell körtävling 
 
TRÄNINGAR SOM ARRANGERATS VIA T-SEK 
Veckoträning dressyr Linda Olsson 
Veckoträning hoppning Maggan Eriksson-Bech 
Veckoträning hoppning Frida Brännholm 
Veckoträning hoppning Pernilla Larsson 
Veckoträning WE Annica Johnson 
Körning Anette Johansson 
 
GRENLEDARE / GRENTRÄFFAR 
Under året har grenledare kallat till grenträffar. 
Grenledare dressyr: Linda Olsson 
Grenledare hoppning: Maggan Eriksson-Bech 
Grenledare WE: Annica Johnson 
Grenledare körning: Anette Johansson 
Grenledare fälttävlan: Heléne Gimbergsson Anundsson 
 
STADGAR: 
Under 2016 har t-seks stadgar uppdaterats. 
 
LAGSERIER: 
Under 2016 har ÖOR representerats i dessa lagserier: 
Ponnyhoppning div 2 (ÖOR hade 2016 två lag!) 
Hästhoppning div 1 (Laget i hästhoppning lyckade kvala in till Ridsportallsvenskan 2017!) 
Hästdressyr div 3 
 
CLINIC: 
ÖOR fick fint besök i form av Knytkalaset, där dressyrryttare fick härlig inspiration, och några 
av våra egna ryttare äran att delta i en clinic. 43000:- netto kom in. 
 
TÄVLINGSRESULTAT 
Karin Tomner- Broman på Golden King vann ett SM-silver i para dressyr på Lurbo Ridklubb 
i Uppsala i september. 



Jennie Sundström-Marcusson på sin häst Miss Balilys kvalade till Krafft the Tour of 
Amateurs och fick rida på Falsterbo Horse Show, hon avslutade sedan säsongen med fina 
placeringar i både 130 och 140. 
Ida Lindberg på Ladaras vann DM i hoppning för juniorer i Timrå. 
Anette Johansson med Tira vann DM för seniorer i körning. 
Lia A-G och Rut A-G representerade distriktet i finalen i Suger Cup(fälttävlan) som gick av 
stapeln under fälttävlans SM i Skurup Country Club i Hässleholm i augusti, 
ÖOR:s div 1- lag i hästhoppning red fina lagomgångar, och lyckades på Sundsvalls Horse 
Show kvala in till Ridsportallsvenskan 2017. 
Cornelia Lagnebro kvalade sin ponny till unghäst SM i Göteborg i Augusti, och hon kom 
2:a! 
Fem ponnyekipage kvalade in till Agriapony Throphy cup finalen i norr i dressyr /hoppning; 
Molly Johnson, Tilda Lagnebro, Lia AG & Rut AG. Lia kom 2:a i dressyrfinalen & Rut 3:a 
Rut AG kvalade och red finalen i Sveland Cup i hoppning 
 
 
Klubbmästare / Klubbchampionat 2016: 
Hoppning 
Privat ponny: Ebba Hellström 
Privat häst: Nicolina Boström 
Ridskoleryttare ponny: Lisa Kallin 
Ridskoleryttare häst: Hanna Arnqvist 
 
Dressyr: 
Privat ponny: Josefin Norenius 
Privat häst: Annie Fahlander 
Ridskoleryttare ponny: Amanda Nordin 
Ridskoleryttare häst: Sofie Bergström 
 
TOTAL HÄST PRIVAT: Nicolina Boström 
TOTAL HÄST RIDSKOLA: Nicolina Boström 
TOTAL PONNY PRIVAT: Josefin Norenius 
TOTAL PONNY RIDSKOLA: Nora Engström 
 
Körning: 
Senior: Anette Johansson – Tira 
Junior: Elin Olsson Axelsson – Frodo 
 
 
Många av ÖOR:s ekipage har under 2016 visat mycket goda resultat ute på 
tävlingsbanorna, det ser mycket lovande ut inför 2017! 
 
 
INKÖP: 
Under 2016 har t-sek köpt in material för att våra ekipage ska kunna träna/tävla i WE.  Även 
körningen har fått nytt material, bla konor, och nummerskyltar(som även hoppningen och WE 
kan använda) Körningen har också lagt ned många arbetstimmar för att få till de fina hindren, 
vi tackar alla inblandade för deras engagemang! Nya träningsbommar till hoppningen är 
beställda, och förväntas komma i början på 2017. 
T-sek har fått skänkt till sig, nya kontorsstolar, datorer av Adecco. Det tackar vi för! 
 
 
SPONSORER: 



De större tävlingar som anordnats under året har haft många generösa sponsorer som 
bidragit med vinster, täcken, blommor, mat etc. Vi tackar alla för deras bidrag och 
engagemang och hoppas på lika fint stöd under 2017! 
 
EKONOMISKT RESULTAT:  + 105 737:- 
 
 
TILL ALLA MEDLEMMAR: 
Utan just DITT engagemang har vi inte kunnat genomföra detta verksamhetsår! Vi är alla 
kuggar i ett fantastiskt maskineri som lyckas genomföra ovanstående aktiviteter. Vi tackar dig 
som ställt upp för vår förening, tränare, domare, grenledare, tävlingsledare, 
träningsansvariga, funktionär, ryttare och föräldrar, och hoppas på ett lika härligt 
engagemang och stöd under 2017! 
 
/  T-seks styrelse 
 
 

 
Ungdomssektionen 

 

Ridskolan 
 

Under året har vi haft 45 ridgrupper på lektion varje vecka, med ca 
385/elever/vecka under höstterminen och många privatlektioner med 
privatekipage. I den möjlighet det gått, har vi även haft privatlektioner på 
ridskolehästar.  
 
Praktiska gymnasiet har ridit hos oss under hösten. Det är en grupp på fem tjejer, 
som rider på torsdagar.   
 
Ridkonfirmationen är inne på andra året. Det första gänget som deltog i 
Ridkonfirmation, var åtta st. De red lektion veckovis och sedan avslutades 
ridkonfan med ett härligt läger i början av maj. Där var det långritt, hoppträning 
och mycket annat kul på schemat. Zandra, Noomie och Ingemar, har haft träffar 
veckovis, med konfirmanderna, här på ÖOR och MIK ALL Service Hästcenter. 
Under 2016 gjordes även en fin film om ridkonfan, som ni kan se här:  
https://www.youtube.com/watch?v=HAidWoTS2QY  
År två är det tio stycken i gruppen och de rider nästan varje vecka, samt att vi har 
ett läger inplanerat i maj, även 2017.  
 
Under 2016 startade vi upp samarbetet med Mikael Elias Gymnasiet. De erbjuder 
en teoretisk linje, men ridinriktning. Tanken är att eleverna ska kunna ta 
hästskötarexamen, när de är färdiga med utbildningen. De har varit åtta st elever 
under höstterminen 2016. De har ridning och teori varje vecka. Det är väldigt 
inspirerande att ha dessa duktiga tjejer.  
 
Vi har även haft träningsgrupper i hoppning med privatryttare, både månads och 
veckovis. Det har varit högt tryck, för att få en plats och det är ett flertal ekipage 
på reservplats.  
 
Handikappridning i grupp har vi vid fem tillfällen i veckan med 4-5 elever/grupp 
och totalt har vi haft ca 20 elever med funktionshinder, som rider enskilt. Alltså ca 
45 elever per vecka med funktionshinder.  
 

https://www.youtube.com/watch?v=HAidWoTS2QY


Vi har haft sommarkurser i dressyr, dagridläger och träningsläger. Det har varit 
en bra uppslutning på dessa. Stallvärdinnorna hade ett läger i augusti, då de 
satte igång ridskolehästarna. Under Juluppehållet hade vi uthyrning på stall och 
dressyrkurser.  

 
Våra hästar har varit på sommarlov, under fem veckor hos Björn och Inger 
Wågberg. De har där fått vila upp sig ordentligt, äta gräs och ha mysigt 
tillsammans. Det är dessutom inom promenadavstånd från ridskolan och snälla 
medlemmar hjälpte till vid flytt och hämtning av hästarna. 
 
I september anordnade vi en Open Home Training med Tobbe Larsson och 
Nellie Berntsson. Nellie visade hur hon red och tränade sina hopphästar och höll 
en lektion för två av ÖORs Juniorer, Lisa Kallin och Ida Lindberg. Tobbe hade 
med sig tre av sina unghästar, som han visade frihetsdressyr med och dessutom 
sin stora stjärna Nicke. Det var otroligt att se deras samspel. Det var många 
besökande, på showen och våra funktionärer gjorde ett fantastiskt arbete före, 
under och efter uppvisningen.  
 
Vi har under året haft timanställda ridinstruktörer.  
Dessa är: Erica Lundquist, Maria Lindgren, Anette Johansson, Cecilia Burland 
Fanny-Louise Skantz, Linda Johansson och Pernilla Larsson. Våra instruktörer är 
väldigt duktiga och omtyckta. Vi är glada att de fortsätter jobba hos oss.  
Tack säger vi till dessa! 
 
Våra stallvärdinnor är guld värda och vi är väldigt glada att ha dem till hjälp på 
kvällar och helger. Stallvärdinnorna hade i somras ett läger, där de red igång 
våra fina lektionshästar. 
 
Ridskoleavgifter 
Nybörjarlektion 45 min  135:- 
Junior 60 min 155:- 
Senior 60 min 165:- 
Grupp max 7st 215:-/225:- 
Drop- in 250:- 
Handikappridning Pia och A-C. 105:- 
Handikappridning enskild RS. 165:- 
Privatlektion 30 min (-75:- med egen häst)  400:- 
Privatlektion 45 min (- 75:- med egen häst) 325:- 
Praktiska  220:- 
 
Medlemsavgifter för 2016 
Junior  200:- 
Senior (från det år du fyller 18 år) 250:- 
Familj 425:- 
 
Hästar 
Ridskolan har vid årsskiftet 17 ponnyer och 16 hästar. Därav är det en häst från 
ackordshäststiftelsen och fyra  foderhästar.  
Under året har vi köpt tre ponnyer. Atty, Rosita och Zanto, samt tre stora hästar, 
Connie, Valiant och Ridefix. Även Capo Grando kom till oss under våren 2016, 
som ersättare till Jessica.  
Vi har under året sålt Chancy, Lester, Florien (ska få en ersättningsponny) och 
Kasper.  
Anouk och Izar blev vi tvungna att ta bort, pga skador.   



Under hösten drabbades flera hästar av en konstig åkomma. Vi tror att det är 
någon form av neurologisk sjukdom, men det är inte bekräftat. Sex av våra hästar 
blev snubbliga, framförallt bak, och vissa av dem är fortfarande inte tillbaka i 
verksamheten. Vi är så glad för att vi fått låna in lämpliga hästar till 
verksamheten, från privatpersoner.  

Medlemsstallet 
Under hela 2016 har vi haft fullbelagt i medlemsstallet. Hästägarna har under året 
gjort en städdag. Vi tackar alla hästägare för att de bidrar till den goda miljö och 
stämning som råder i stallet och hoppas att den kan upprätthållas i framtiden, 
hjälps alla åt, så är det lättare. Vi har fått ett flertal nya hyresgäster under 2016, vi 
hoppas att de ska trivas bra och de som flyttat under året önskar vi lycka till. 
Vi har ett flertal hästägare som står på kö. 
Våra medlemshästägare ska ha en stor eloge för att de är så hjälpsamma, 
trevliga och tar hand om våra ridskolehästar på bästa sätt under helgerna. 
 
Hyresavgifter under 2016 
Box i stora stallet med hösilage 2 700:-/månad 
 
Erhållna bidrag  
Vi har under året fått 156 000  kr i lokalt aktivitetsstöd. Av kommunen har vi fått 
350 000 kr i anläggningsstöd, samt att de bidragit till byte av underlag och köp av 
ny fyrhjuling. 

Av idrottslyftet har vi fått 22 000 i bidrag till fritidsgårdskvällar. Vi är glada för all 
stöttning vi fått under året. De har även stöttat oss med bidrag till ULK utbildning 
samt ridledarkursbidrag. 
SISU idrottsutbildarna har under året betalat instruktörskurser och 
personalutbildningar.  
 
Personal 
Camilla Granberg har jobbat 100 % som verksamhetschef.  
Helen Thorstensson, har jobbat som hästansvarig ridinstruktör på 100 %, hon 
gick i oktober ned i tid, till 60 %. Johanna Westberg på 100 % som ridinstruktör. 
Christer Olsson jobbar 100 % med administration och städning. 
Karin Viklund har till 25 % varit anställd som kanslist och tagit hand om 
fakturering och schemaläggning i cafeterian. 
Eva Sjölund har under året ansvarat för planering och inköp till cafeterian. Hon 
har även varit fritidsledare i stallet. Eva jobbar 75 %.  
I stallet har vi haft Bosse Westman som jobbat 100%, Ulrika Vestin,50 
%,Susanne Olofsson, 62,5 %, gick i oktober upp till 90 % och Sandra Granberg 
83 % 

 
Anläggningen 
Sommaren 2016 bytte vi ut underlaget i ridhuset. Kostnaden för detta blev ca 
230 000:-, men var nödvändigt, för att våra hästar och övriga ekipage ska kunna 
ridas och tränas på ett bra underlag. Vi är mycket nöjda med resultatet.  
Vi byggde även nya hagar till alla hästar och det blev väldigt snyggt och enhetligt. 
Staketen runt utebanorna blev målade, vi har satt upp en vägg i cafeterian, så att 
vi fått en personal/mötesrum, köpt nya möbler till cafeterian och målat om. Det 
har verkligen ökat trivselfaktorn, när det blivit så fint i cafeterian. Lilla stallet har 
restaurerats, så att vi kan ha hästar där permanent.  

 
Cafeterian 
Tack vare duktiga medlemmar som ställt upp och jobbat i cafeterian, har vi haft 
möjlighet att hålla den öppen på kvällar, helger och vid tävlingar. Vinsten från 



cafeteriaverksamheten kan för 2016 redovisas till ungefär 120 000 kr. Försäljning 
av Cesamhäften, kakor och salami har inbringat 216 000 kr.  Dessa pengar har 
bidragit till att vi bl.a. kunnat köpa in bra hästar och genomfört underhåll av vår 
fina anläggning. 
Våra medlemmar och föräldrar har gjort ett fantastiskt jobb! 

Hemsidan 
Vi försöker uppdatera hemsidan så ofta vi kan. Vi skulle bli glada om fler 
medlemmar skickade in material från t.ex. tävlingar.   

Målsättning  
Målsättningen under året har varit att med en stabil ekonomi skapa 
förutsättningar till en utveckling av föreningen och dess verksamhet. Förutom 
detta har en av våra målsättningar varit att hela tiden arbeta i en inriktning som 
stärker medlemmarnas engagemang och medverkan i föreningens verksamhet. 
Vi ska ha en hög säkerhet på anläggningen, med väl synliga regler.  
Vi ska arbeta så att vi ökar utbildning och kvalitet hos våra instruktörer och 
elever. 
Vi ska ha en bra kvalitet på vårt häst- och ponnymaterial. 
 
Ekonomisk berättelse 
se resultat och balansräkning. 
Omsättningen ca                                  6,1 miljoner kr  
Resultat ca                                                -67 000 kr  
   
Sponsring 
En rad olika sponsorer har under året stöttat ÖOR med sammanlagt cirka 45 
000kr och i gengäld fått skyltar i ridhuset, varit synliga på klubbens hemsida samt 
i tävlingsprogrammen. Vi har som vi nämnt tidigare ett samarbete med MIK ALL 
Service, som hjälper oss med olika byggnationer, utrustning till hästar mm.  
 
Budget för 2017 
I stora drag ser budgeten ut som: 
Intäkter:                                               5,9 miljoner kr 
Utgifter:                                                5,6 miljoner kr 
Resultat före avskrivning:                            339 400 kr 
Resultat efter avskrivningar:                          86 400 kr 
 
Styrelsens berättelse 
2016 har varit ett bra år. Medlemmar som jobbat ideellt, en ambitiös och duktig 
personal som har arbetat hårt gör att vi är väl rustade för att förbättra och 
utveckla hela verksamheten.  
Det är med stor tillförsikt vi vill ta oss an verksamhetsår 2017.  
Tack 
Styrelsen vill rikta ett stort tack till personal, medlemmar, sponsorer, 
bidragsgivare, politiker, ungdomssektionen, tävlingssektionen alla som jobbat i 
cafeterian, privathästägare, alla ridande och alla övriga som lagt ner ett 
omfattande ideellt arbete. 
 
Det är tack vare Er som vi har den fina anläggningen. Vi ser alla fram emot ett 
framgångsrikt 2017. 
 
 
Örnsköldsvik februari 2017 
 



 
 
Roger Olofsson 
 
 
 
 
Bitte Kyrk-Hedqvist    Victoria  Asplund 
 
 
 
 
Carina Ödmark   Ulrika Sedin 
 
 
 
 
Pernilla Larsson   Johan Hellström
      
      
  
 
Helene Gimbergsson Anundsson   Ulf Westberg 
       
 
 
 
Julia Westlund    Hans Norling 


